
 
 

Ribe Fotoklub 
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 16. januar 2025 – kl. 19.00 

 
Tilstede:  Torsten, Gunver, Folmer, Anne Marie, Henrik.  

 

Referent: Henrik  

 

Kaffe/kagetjans: Anne Marie 

 

 

1. Referat / dagsorden: 

Godkendelse/underskrift af referatet fra d. 14. november 2024: 

Godkendt og underskrevet 

 

Gennemgang af dagsorden:  

Der var ingen der havde tilføjelse til dagsorden 

 

 

2. Økonomi: 

• Saldo dagsdato: 

Saldo er d.d.: 39.885,24 kr.  

 

• Medlems status dagsdato:   

Der er dagsdato 23 medlemmer 

 

• Ind- og udmeldelser:     

Ud: Finn Frøsig, John Laursen, Sara Mia Panduro, Helle Dixen,  

 

• Underskrift af regnskab: 

Gennemgang af regnskab og underskrevet 

 

• Indrapportering UNIOO / Sydjysk Sparekasse 

Der er blevet indrapporteret fra bestyrelsesmedlemmerne.  

 

3. Siden sidst: 

Opfølgning på afviklede arrangementer. 

Der blev gennemgået hvad der har været af aktiviteter siden sidst 

Bl.a. blev der snakket om Varde havde brugt en klubaften til at bedømme vores 

konkurrencebilleder (Årets Foto). På den måde har de været fælles om at bedømme 

billederne og ikke kun 2-3 udvalgte.  

Der blev forslået at vi også prøver den metode af i vores fotoklub.  

 

 



Ansøgningen vedr. computer: 

Vi har søgt i puljen ’Den Fritidskulturelle Pulje 2025’ men har fået afslag, men vi har fået 

at vide at vi igen var velkommen til at søge til næste år.  

 

Orientering omkring opstart af Fotoklub i Gram: 

De er en lille flok der mødes hver torsdag på Gram skole. Vi vil invitere dem til foredraget 

med Jens Chr. Nordestgaard, Skjern.  

 

 

4. Orientering omkring:  

Aktivitetsplan: 

Ved nytårskur blev der informeret om den nye aktivitetsplan og gennemgået 

Tidspunktet for klubaftenen hvor vi kan komme med gode idéer til nye aktiviteter er blevet 

fremrykket. På den måde er der mere tid til at få lavet aktivitetsplanen færdig og klar til ny 

sæsonstart.  

 

Aktivitetsudvalget er udfordret da Bent stopper i udvalget. På nuværende tidspunkt er det 

kun Anne Marie og Hans Werner. 

 

På idéaften vil vi prøve at have aktivitetsplanen på Tv-skærmen og vi så vidt muligt får 

færdiggjort planen denne aften.   

 

Bent vil prøve at kontakte 3f til at komme og bedømme vores konkurrence billeder med 

temaet Håndværk. 

 

 

Fotoudstillingen ved Højer sluse: 

Udvalget mødes om det videre forløb d. 3. marts. Der vil blive en klubaften hvor vi hver især 

tager 4 billeder med og vi snakker om hvilke billeder der skal med på udstillingen. 

 

 

Kælderen tømt for udstyr i SeminarieHuset – udstyrs liste laves, med hvem der har hvad!   

Vi var 7 medlemmer der hjalp med at tømme kælderen, og der vil blive lavet en liste over 

udstyret og hvor det befinder sig henne. Jens Kr., Folmer og Henrik har p.t. klubbens udstyr 

stående.  

 

 

5. Generalforsamlingen mandag d. 17. februar 

Generalforsamlingen afholdes i Mødestedet kl. 19.00 og vil blive annonceret på Facebook 

og hjemmeside.  

Der vil være tilmeldingen vedr. bespisning. Der indkøbes en ½ flutes til hver  

 

Forslag til: 

Dirigent: Flemming Frisk, Inge Merete Jespersen, Klaus Ørjan, Tommy Rasmussen 

Referent: Henrik  

 

 

På valg er Bent, Henrik og Torsten. Bent vælger ikke at genopstille.  



Suppleant er Benny og Anne Marie på valg  

Revisor/ webmaster: Jørn Fransen 

 

Vedtægtsændring: Drøftelse omkring antal suppleanter i bestyrelsen. Det ændres fra 2 til 1 

suppleant. 

Billedansvarlig slettes i vedtægterne.  

 

 

6. Post og mail: 

Indkommende mails fra den mellemliggende periode, gennemgået og drøftet. 

Folmer udsender stadigvæk løbende mails ud. 

 

 

7. Eventuelt: 

Ingen punkter under eventuelt 

 

 

8. Næste møde / kagetjans: 

Den vedsættes efter generalforsamlingen 

 

 

 

 

 

 
 
 


